Wen-jung Hsu    Biography
Current Position:

Professor and Curator of the Arts and Artifacts Collection Hall, Chienkuo Technology University;


Professor of National Taiwan University of Arts


Visiting Professor of Peking University and Huazhong University 

    China Artists Association ,  member.
Awards:
2005  Outstanding Alumni of National Taiwan University of the Arts

2004  The 11th Annual Global Chinese Arts and Cultural Heritage Award

2002  Golden Hand Award, the 40th Annual National Cultural and Arts Award of Top Ten Outstanding  Young Artists

           The 25th Annual San-lien Wu Arts and Literature Awards of Creativity

1998  Chung-hsin Arts and Literature Medal

1997  Chung-shan Arts and Literature Awards

1992  First Prize, Traditional Chinese Painting, the 47th Annual Provincial Arts Exhibition, 

           granted Participation Permanently without Inspection

1991  First Prize, Traditional Chinese Painting, the 46th Annual Provincial Arts Exhibition

1990  First Prize, Traditional Chinese Painting, the 45th Annual Provincial Arts Exhibition

1988  First Prize, Traditional Chinese Painting, the 43rd Annual Provincial Arts Exhibition 

           Gold Award, National Army Arts and Literature Award

           First Prize, Traditional Chinese Painting Gold Lion Award

1987  First Prize, Traditional Chinese Painting, National College Painting and Calligraphy Contest  

Solo Exhibitions:
2014 Solo  Exhibition at the  National Museum of History  in Taiwan Taipei
2012 Solo  Exhibition at the  Hong Kong Art Centre  in  Hong Kong.

2011 Solo  Exhibition at the Museum of Arts in Shang Hai.

2010 Solo  Exhibition at the Museum of Arts in Xiamen. 

          “Changhua County Artists Collaborative Exhibition” Solo Exhibition at the Bureau of Cultural Affairs,    

           Changhua County.

2009  Invited Exhibition at Beijing University

           Organized Wen-jung Hsu Solo Exhibition of Creativity at Huayin Art Center, Taichung City; 

2008  “Representation of Artistic Concepts” Wen-jung Hsu Solo Exhibition at the Art Center at the Port            

            District, Taichung County

1997  February: Invited by the National Taiwan Museum of Fine Arts to exhibit “Great Taiwan Scenery 
            Illustration” and had a roving exhibition throughout Taiwan.

1996 
May: Finishing his over four-year project, creating an artwork “Great Taiwan Scenery Illustration,” 

            sized 1.8 meters in width and 320 meters in length, while also hosting an explanatory press conference

Archived Collection:
National Taiwan Museum of Fine Arts, Taipei Fine Arts Museum, Sun Yet-Sen Memorial Hall, National Taiwan Education Center, various Cultural Centers in Counties and Cities Nationwide, and private institutes.   

2007  “Taiwan Scenery Illustration,” “Miniature” and bronze carving work “Embark” selected by Chairman Lien Chan, KMT (Chinese Nationalist Party) as gifts for Jintao Hu, the General Secretary of the Communist Party of China. Wen-jun Hsu’s work “Great Taiwan Scenery Illustration” was given to officials in Mainland China, by the Chairman of the Taiwan Straits Association, Pin-kung Chiang.           

Publication 

“Collection of Wen-jung Hsu Works” fifteen Volumes
許 文 融  簡  歷
現任：建國科技大學教授兼美術館館長
      北京大學、華中科技大學 客座教授
      中國美術家協會 會員
學歷：1982 私立復興商工美工科西畫組畢
      1987 臺灣藝術專科學校美術科國畫組畢業 

      1992 美國ST. Louis Fontbonne學院 藝術碩士
獲獎：
‧2005 獲國立臺灣藝術大學傑出楷模校友 

‧2004 獲第11屆全球中華文化藝術薪傳獎 

‧2002 獲第40屆十大傑出青年文化藝術類金手獎
‧2002 獲第25屆吳三連文藝創作獎 

‧1997 獲中山文藝創作獎 

‧1998 獲中興文藝獎章 

‧1988 獲第43屆全省美展國畫類第一名 

‧1990 獲第45屆全省美展國畫類第一名 

‧1991 獲第46屆全省美展國畫類第一名 

‧1992 獲第47屆全省美展國畫類第一名,
       並獲全省美展永久免審查資格
‧1987 獲大專國畫第一名 

‧1988 獲文藝金像獎、金獅獎國畫第一名
 個展：
‧2014 國立歷史博物館 國家畫廊 個展
‧2014年「穿越極限~許文融創作展」於彰化縣立美術館 

‧2014年"繪"動《清明上河圖》與《320米臺灣風物圖》
         深圳寶安新機場聯展
‧2014年北京首都博物館個展、深圳關山月美術館個展
‧2012 上海壹號美術館個展、香港藝術中心個展
‧2011 上海美術館個展
‧2010 廈門美術館個展
‧2009 北京大學個展 

‧國立美術館、臺北市立美術館、台中
  市立文化中心、高雄市立文化中心、臺北市立社會教育
  館、彰化縣美術館等地個展六十餘次。 

‧1996年五月份完成費時四年余創作，高1.8公尺，
  長320公尺之「臺灣風物圖卷」，並於1997年2月獲邀於
  國立美術館展出，並舉行全省巡迴展。
典藏： 

‧北京大學、廈門美術館、臺灣美術館、臺北市立美術館
  國立國父紀念館、臺北市立社會教館等典藏。
‧2007獲中國國民黨連戰主席採用許文融教授作品
      320公尺長、高1.8公尺「臺灣風物圖卷」(縮小版)
      以及銅雕作品「出發」致贈中國共產黨胡總書記。 

‧2009海基會董事長江丙坤贈送中國大陸官員許文融
      教授作品「臺灣風物圖卷」
‧2010長9公尺, 高1.3公尺「春遊阿里山」作品獲北京
      大學典藏
‧2013連戰主席APEC領袖會議致贈許文融作品「湖光山色
      日月潭」給胡錦濤總書記
著作：出版有「許文融作品集」共十五冊。
